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protecció civil” i que una plataforma esquiable no 

entra dins de cap d’aquests supòsits. 

Vist que en la mencionada Llei s’estableix també que 

“... els projectes d'interès nacional són redactats i 

aprovats pel Govern...” i que “l'execució per part del 

Govern de les obres i els treballs relatius a projectes 

d'interès nacional i plans sectorials, un cop aprovats i 

publicats, no queda subjecta a llicència ni control de 

l'autoritat comunal”. 

Es demana: 

Com justifica el Govern l’aprovació del projecte 

d’una plataforma esquiable i d’un aparcament 

soterrat a Soldeu com a d’interès nacional? 

Consell General, 1 de juny del 2017 

Pere López Agràs  

Conseller general socialdemòcrata  

del Grup Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 6 de juny del 

2017, ha examinat les preguntes amb resposta escrita 

del Govern presentades pel M. I. Sr. Víctor Naudi 

Zamora, conseller general del Grup Parlamentari 

Mixt, per escrit de data 2 de juny del 2017, relatives 

al rol que ostenta el Sr. Santiago Argelich Hesse 

dins del Consell d’Administració d’Andorra 

Telecom i d’acord amb els articles 18 i 129 del 

Reglament del Consell General ha acordat admetre-

les a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 

0701). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 6 de juny del 2017 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

Víctor Naudi Zamora, conseller general d'SDP i 

president suplent del Grup Parlamentari Mixt, 

d’acord amb el que disposen els articles 129 i 

següents del Reglament del Consell General, passo a 

formular les preguntes següents perquè, en el millor 

termini, el Govern presenti, per escrit, les respostes 

corresponents. 

Preguntes que es formulen en relació al rol que 

ostenta el Sr. Santiago Argelich Hesse dins el 

Consell d’Administració d’Andorra Telecom. 

Motivació 

Andorra Telecom ostenta un paper estratègic en el 

desenvolupament del nostre país, i ha adquirit 

importància en les finances públiques en revertir els 

seus beneficis en el pressupost de l'Estat. Per això és 

necessari mantenir una total transparència en la seva 

gestió i en el seu funcionament. Havent constatat 

que no hi ha una informació pública clara sobre les 

funcions de tots els membres del Consell 

d’Administració d’Andorra Telecom, es pregunta el 

següent : 

- Quin és o ha estat el rol detallat del Sr. Santiago 

Argelich Hesse, que apareix com a conseller 

independent del Consell d’Administració d’Andorra 

Telecom? 

- A proposta de qui va ser nomenat, des de quan i, si 

ja no ho és, fins quan va ser membre del Consell 

d’Administració d'Andorra Telecom? 

- Quina és o va ser la remuneració percebuda, i sota 

quins conceptes les percep? 

- Quines responsabilitats li són ho han estat 

delegades? 

- Quin és el seu currículum? 

En els termes precedents queden formulades les 

preguntes al Govern que hauran de ser respostes per 

escrit en el termini establert reglamentàriament. 

Consell General, 2 de juny del 2017 

Víctor Naudi Zamora  

Conseller General per SDP 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 6 de juny del 

2017, ha examinat la pregunta amb resposta oral del 

Govern presentada pel M. I. Sr. Víctor Naudi 

Zamora, conseller general del Grup Parlamentari 

Mixt, per escrit de data 2 de juny del 2017, relativa a 

un hipotètic projecte alternatiu per a la 

continuació de la desviació de Sant Julià de Lòria i 

d’acord amb els articles 18 i 129 del Reglament del 

Consell General ha acordat admetre-la a tràmit i 

ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 0702). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 6 de juny del 2017 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

Víctor Naudi Zamora, conseller general per SDP i 

president suplent del Grup Parlamentari Mixt, 

d’acord amb el que disposen els articles 129 i 

següents del Reglament del Consell General, passo a 

formular la següent pregunta perquè sigui resposta 

oralment pel Govern: 


